
Protokół Nr  17/2015 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św-kiego 

i Komisji ds. Rodziny Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 28 grudnia 2015 r.  godz. 15.30 – 16.20 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  - Kamil Długosz. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM – M. Woźnicka – Kuzdak. 

 

1. Listy obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 29 grudnia  

2015 r., w sprawie:  

 

- podtrzymująca stanowisko Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w sprawie bezzasadności skargi na 

działalność Prezydent Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Kamil Długosz otworzył 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu)  

 

- Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM -

- p. Marta Woźnicka – Kuzdak otworzyła 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum 

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu)  

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego –  

p. Irena Renduda – Dudek. (dokumentacja 

 w załączeniu do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoho-

lowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2016 r.; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obecny na posiedzeniu komisji Naczelnik 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

UM – p. J. B. Malinowski poinformował,  

że realizacja zadań zawartych w 

przedmiotowym Programie może odbywać 

się w szczególności poprzez otwarte 

konkursy ofert lub udzielanie zamówień 

publicznych, a środki finansowe na ich 

realizację pochodzą z opłat za korzystanie  

z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. Opłata ta stanowi dochód 

gminy, który przeznaczony jest na realizację  

Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii. Działania przedstawione w 

GPPiRPA mają przede wszystkim charakter 

profilaktyczny i są adresowane zwłaszcza do 

dzieci i młodzieży. Mają również na celu 

pomoc uzależnionym od alkoholu oraz 

członkom ich rodzin, a także pomoc ofiarom 

i sprawcom przemocy w rodzinie. Naczelnik 

Malinowski poinformował członków 

komisji, iż przedmiotowy program otrzymał 

pozytywną opinię Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Ostrowcu Świętokrzyskim w dniu  

24 listopada 2015 r.  Przewodnicząca 

Komisji ds. Rodziny RM p. Marta Woźnicka 

– Kuzdak – zwróciła się z pytaniem do Pana 

Naczelnika Malinowskiego – co składa się 

na kwotę zabezpieczającą pracę Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Ostrowcu Świętokrzyskim. Naczelnik  

J.B. Malinowski odpowiedział, że 

przedmiotową kwotę czynią: diety członków 

komisji, sporządzanie opinii przez biegłych 

psychologów i psychiatrów, opłaty sądowe, 

szkolenia GKRPA. Naczelnik Malinowski 

powiedział, że omawiana kwota, jest – w tej 

chwili – kwotą hipotetyczną, ponieważ nikt 

nie może przewidzieć ile spraw zostanie 

zgłoszonych do rozpatrzenia przez Komisję 

w danym roku, nie wiadomo ile będzie 

posiedzeń komisji, ile spraw trafi do sądu.  

Następnie głos zabrała Pani Radna U. Uba  

i zapytała – czy GKRPA może zadecydować 

o ograniczeniu godzin sprzedaży alkoholu 

np. gdy taki punkt sprzedaży znajduje się 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2015 – 2017; 

 

 

 

 

 

 

 

- nadania nazw drogom wewnętrznym;  

 

 

 

 

 

Stan bezpieczeństwa w mieście  

w 2015 r.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

blisko bloku czy placu zabaw dla dzieci. 

Naczelnik J.B. Malinowski – odpowiedział, 

że Komisja Alkoholowa nie posiada takich 

uprawnień. Do zadań członków Komisji 

należy tylko opiniowanie, zgodnie  

z przepisami prawa, sprzedaży alkoholu  

na terenie gminy.  

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

Obecny na posiedzeniu komisji – 

Komendant Straży Miejskiej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – p. Andrzej Kaniewski, 

przedstawił członkom komisji informacje 

dotyczące „Stanu bezpieczeństwa w mieście 

w 2015 r.” w zakresie SM. (materiały  

w załączeniu do protokołu). 

Następnie głos zabrał p. Radny Włodzimierz 

Sajda i zwrócił się z pytaniem  

do Komendanta Straży Miejskiej – jakie 

działania podejmuje Straż Miejska  

w zakresie kontroli stoisk sprzedających 

artykuły pirotechniczne przed Sylwestrem? 

Pan A. Kaniewski odpowiedział,  

że funkcjonariusze Straży Miejskiej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim kontrolują 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

III. 

 

 

 

 

 

 

IV. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Informacja o rozkładzie godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w 2016 r. wraz z opinią Prezydenta 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

 

 

Sprawy różne. 

przedmiotowe miejsca pod względem 

posiadania przez nich pozwoleń na sprzedaż 

artykułów pirotechnicznych. Reszta działań 

leży w kompetencji Policji.  

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM  

i Komisji ds. Rodziny RM przyjęły  

do wiadomości przedstawione informacje 

odnośnie „Stanu bezpieczeństwa w mieście 

w 2015 r.” (materiały od: Policji, 

Prokuratury i Straży Pożarnej -  

w załączeniu do protokołu). 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

przyjęli do wiadomości informację  

o rozkładzie godzin pracy aptek w 2016 r. 

na terenie Ostrowca Świętokrzyskiego.  

(w załączeniu do protokołu). 

 

 

Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM oraz Przewodnicząca Komisji  

ds. Rodziny RM, poprosili członków swoich 

komisji o przygotowanie propozycji  

do planu pracy komisji na 2016 r.   

 

Na tym posiedzenie Komisji Samorządowej 

i Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego zakończono  

o godz. 16.20. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 

 

Protokołowała:                                          Przewodniczyli: 

 

Eliza Kaniewska                                                                          Kamil Długosz 

    M. Woźnicka – Kuzdak 


